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M? cuno?ti?

Un interviu cu Kim Hyun Joong intitulat " Do You Know Me? " (înainte de premiera Age
of Feeling), interviu acordat pentru revista Star Magazine Kim Hyun Joong - Gentleman
Reporter (R) : Se pare c? în prezent ne ar??i o latur? mult mai masculin? decât ai f?cut-o
pân? acum. Kim Hyun Joong (KHJ): ?i înainte am vrut s? ar?t o imagine mai masculin? ?i chiar
am crezut c? am o imagine care emite masculinitate, îns? dac? stau bine ?i m? gândesc, cred
c? eram mai mult un copil care încearca s? imite masculinitatea unui b?rbat adult. Acum, nu
mai este necesar s? fac acest lucru, timpul a trecut ?i în mod firesc am devenit adult iar
tr?s?turile chipului s-au schimbat, s-au mai în?sprit. 
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R : Vei împlini 29 de ani în anul 2014 (29 de ani exprima?i ca ?i vârst? coreean?, în ani
europeni va împlini 28 de ani). Ar fi timpul s? vorbe?ti despre trecerea anilor? KHJ : To?i
prietenii mei aveau deja o imagine suficient de masculin? înc? de la vârsta de 24 de ani. La
mine acest aspect de masculinitate, a venit un pic mai târziu ?i asta pentru c? am o fa?? de
copil (râde). 
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R : Observ?m c? rolul pe care îl vei interpreta în drama care urmeaz?, este chiar acea
imagine care eman? masculinitate din plin. KHJ : Nu mai încerc în mod deosebit, s?-mi
interpretez rolul într-un mod mai b?rb?tesc. Tonul vocii mele este mai grav, ceea ce face ca
replicile mele s? exprime masculinitatea. Nu încerc s? for?ez, doar interpretez rolul a?a cum
cere scenariul ceea ce îmi d? posibilitea de extindere a emo?iilor. Odat? cu înaintarea în
vârst?, am mai multe posibilit??i de interpretare. Oricum, în general, totul este mai bine acum
din mai multe puncte de vedere. Ceea ce simt în interiorul sufletului meu sunt sentimente mult
mai diversificate, iar acum este pl?cut s? le dezv?lui unul câte unul. 
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R : Atunci ce vei ar?ta publicului de aceast? dat? ? KHJ : Acest proiect / dram? va
deveni un mod prin care voi dezv?lui lucruri pe care le-am sim?it ?i experimentat.
Amintiri despre certuri violente, neîn?elegeri, conflicte cu prietenii, toate acestea vor fi
dezv?luite aici. Dac? a? "pretinde " atunci aceste gesturi sau sentimente exprimate, ar deveni
mai degrab? penibile. R : Cum este s? lucrezi cu actri?e? KHJ : Nu ?tiu prea multe despre Jin
Sae - yeon pentru c? nu am avut niciun proiect împreun?. Îmi place Soo - hyang deoarece
este o persoan? în care po?i avea încredere. Nu te sperie printr-o atitudine prea feminin? sau
prea ferm?. 
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R : Fanii din China vor fi ferici?i când vei ajunge acolo. KHJ : Chiar a?a? Haha. Apropo,
s? ?tii c? voi fi mai activ în ceea ce prive?te contul meu de pe Weibo (re?ea de socializare
chinez?). Agen?ia mea de impresariat mi-a cerut s? postez acolo mai multe fotografii pentru a
genera cât mai multe vizualiz?ri ?i fani. Haha 

R : ?i se potrivesc personajele romantice? KHJ : Romantic ... Nu cunosc
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însemn?tatea acestui termen foarte bine. Sun? ca ?i cum ai proteja pe cineva prin a
fi loial? Nu e ca ?i cum era noastr? prezent? este cea din perioada Jeosun. Ca s?
fiu sincer, nu cred c? putem g?si mul?i "romantici", în genera?ia noastr?. Cuplurile
au tendin?a de a ie?i la întâlnire de multe ori la întâmplare. Bineîn?eles c? ?tiu fiorul
pe care-l simte un "romantic", dar nu cred c? este u?or s? înf??i?ezi ceea ce a scris autorul
sau scenaristul. 
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Atunci ce ai de gând s? faci ? Acest proiect este prezentat ca fiind "emo?ional, romantism
negru (dramatic)" KHJ : A?a a fost s? fie prezentat. Haha …Cred c? este mai mult o dram?
de epoc?. Se apropie mai degrab? de drama "The Wild Generation", care a fost foarte
popular? la momentul lans?rii ei. Iar când acest proiect este comparat de multe ori cu “The
Wild Generation", m? face s? am un sentiment minunat ?i s? m? simt bine c? suntem
compara?i cu o astfel de dram? minunat?. R : Exist? vreo presiune în ceea ce prive?te c?
acest proiect ar fi unul mare? KHJ : Nu, nu-mi pas? mai mult de un proiect pentru c? ar avea
costuri de 15 miliarde de won  a?a cum nu îmi pas? mai pu?in pentru c? un proiect ar costa
doar 3 miliarde de won. Niciodat? n-am f?cut o asemenea diferen?iere ?i asta foarte sincer
vorbind. Nu ?tiu de când anume, dar acesta a devenit un proiect tip  " Este ceea ce este." 

R : Atunci, platoul de filmare este un loc comfortabil? KHJ : Este întotdeauna incomfortabil,
s? nu mai vorbim de cât de multe restric?ii sunt, dar este distractiv. ?i asta cred c? este din
cauza actorilor buni... pe care i-ai putea numi un "tot" sau “un întreg”. Lucruri pe care nu
le-am sim?it înainte, cum ar fi, de exemplu, lucratul împreun? cu ceilal?i ?i s?-i întrebi pe
fiecare "ai apucat s? m?nânci?". M? face s? m? simt c? sunt ?i eu o parte din echip?. Asta
este ceea ce-mi place. Odat? ce mai mul?i oameni sunt aduna?i într-un loc ?i stau mai mult
timp împreun? ?i lucreaz?, nu po?i s? nu începi s?-l cuno?ti pe cel de lâng? tine. 
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: Deci, ne putem a?tepta s? vedem unele scene romantice în aceast? dram?? Sincer
vorbind, au existat mai multe scene care au fost prea înc?rcate cu afec?iune ?i tandre?e
în dramele tale anterioare. De exemplu, ai ?optit o replic? în Boys Over Flowers: "pot merge
oriunde cu o hain? alb? ?i cu vântul". KHJ : Replicile sunt mai realiste acum, a?a c? este mai
u?or s? joci. Ca s? fiu sincer, m? bat sau am conflicte în cea mai mare parte a secven?elor,
deci nu am avut timp s? fac scene romantice. 
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Deci, te ba?i bine? KHJ: Da. M? distrez (zâmbe?te). Mi se pare c? atunci când e?ti b?tut te
sim?i mai bine decât atunci când love?ti pe altcineva. R : Se pare ca viitoarea ta filmare în
China va fi distractiv?. KHJ : Ini?ial, aceasta a fost programat? pentru o lun?, dar se pare
c? vom sta doar dou? s?pt?mâni, ceea ce face ca lucrurile s? fie un pic mai dificile. Dar
a?tept cu ner?bdare film?rile de acolo. Binecunoscutul actorul din Hong Kong, Jackie Chan
, filmeaz? ?i el acolo pentru un film ?i tot în aceea?i perioad? când trebuie s? film?m noi.
Ar fi distractiv s? film?m ?i s?-l putem vedea ?i pe Jackie Chan. 
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Ai mul?i fani deja iar la num?rul acestora înc? se mai adaug?. Cum te sim?i ?tiind c?
exist? foarte mul?i oameni din lumea întreag? care-?i urm?resc fiecare mi?care? Ai
ap?rut chiar ?i pe coperta unei reviste din America de Sud. KHJ: M? simt bine. Am avut
concerte în Japonia, în luna octombrie (2013) ?i erau acolo foarte mul?i fani care m-au
întâmpinat ?i încurajat, ceea ce m-a f?cut s? m? simt foarte fericit. Dar sincer  cred c? fanii
din str?in?tate nu m? cunosc foarte bine. Le place de Ji - hoo din Boys Over Flower  ?i nu
de mine. Am v?zut c? acei fani nu s-au putut obi?nui cu ceea ce am f?cut acolo. Am observat
asta când am dansat în ??rile pe care le-am vizitat pentru prima dat?  c? au spus " Ji-hoo
danseaz? bine." Ei ?tiu c? sunt cânt?re? dar datorit? faptului c? m-au v?zut pentru prima
dat? a?a au fost lua?i prin surprindere. S? nu mai vorbim de faptul c? din punct de vedere
fizic, acum sunt mult mai preg?tit decât am fost în Boys Over Flower. 
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?tii cum începe totul. În primul rând oamenii se îndr?gostesc, te plac pentru imaginea sau
aspectul t?u, apoi caut? informa?ii despre proiectele în care ai fost implicat pân? atunci. KHJ :
Am în?eles asta. Mai întâi de toate exist? bariera lingvistic? (râde). N-ar fi similar ca ?i
cu faptul c? eu o plac pe Miranda Kerr, dar nu ?tiu aproape nimic de personalitatea ei?
Începe a?a ?i continu? prin a începe s? cuno?ti ?i ce este interiorul persoanei, ceea ce duce
la atrac?ie. R : A?a este. Într-un fel, prima impresie conteaz? pentru felul în care percepi
cât mai bine o persoan?. KHJ: Consider c? prima impresie este foarte important?. De
cele mai multe ori dac? primesc "o vibra?ie negativ?" înc? de la început, sfâr?esc, în cele din
urm?, prin a nu comunica bine cu acea persoan?. 

R : Asta este ceea ce numesc ceilal?i " se pricepe bine s?-i citeasc? pe oameni ". Cred c?
tu faci parte din aceast? categorie. KHJ : Nu cred c? este chiar a?a. N-am tendin?a s?
am încredere u?or în oameni, dar pot primi o vibra?ie pozitiv? din partea oamenilor
buni. De exemplu, zilele acestea filmez împreun? cu Dalhwan - hyung ?i am avut un
sentiment bun în leg?tur? cu el dup? doar câteva cuvinte. Nu beau cu persoane care
nu se uit? în ochii mei, iar cu Dalhwan - hyung am f?cut acest lucru când am b?ut împreun?.
Am aflat c? îi place ?i lui de asemenea s? c?l?toreasc? singur ?i c? avem acela?i set de valori
sau principii în diferite situa?ii pe care le întâlnim în via??. 
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R : Haha. E?ti cunoscut în lumea în showbiz-ului ca fiind un bun b?utor, dar se pare c?
este dificil de a bea cineva un pahar cu tine, deoarece doar dup? o bun? prim? impresie
poate cineva s? bea un pahar împreun? cu tine. KHJ: Ce nu-mi place cel mai mult, este s?
beau în situa?ii în care te sim?i incomod. Asta pentru c?-mi place s?-mi savurez b?utura ?i
n-a? vrea s? stric acele momente bune dac? m-a? sim?i stânjenit sau incomod. 
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R : Care este limita ta? KHJ : 4 sticle de soju. Îmi pl?cea doar soju, îns? am înv??at s?
apreciez ?i gustul unei b?uturi tari (t?rie) ?i un pic s?-mi plac? ?i vinul. Sincer, nu ?tiam înainte
ce gust are alcoolul. Îns? acum simt c? încep s?-i cunosc gustul. 
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R : Am început cu aspectul ?i am r?mas blocat pe partea cu b?utul. ?i n-am apucat s? te
întreb ceea ce vroiam s? te întreb. Sunt oameni care arat? bine a?a ca tine care s? fie
mul?umi?i ?i ferici?i de aspectul lor fizic? KHJ : Eu sunt mul?umit. Desigur c? exist?
multe persoane care arat? bine. Leonardo Di Caprio îmi vine chiar acum în minte. Eu sunt
mul?umit de mine a?a cum sunt. 
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R : Cu toate acestea,  tu nu e?ti doar un star care arat? bine….ci mai degrab? cred c? e?ti
pu?in cam 4D... KHJ : Cred c? am dus o via?? f?r? griji ... haha, nu-mi fac griji la felul cum
m? privesc al?ii ?i fac ceea ce vreau s? fac. Cred c? acesta este modul în care pot tr?i liber,
f?r? restric?ii. R : Am auzit c? atunci când lucrezi trebuie s? sco?i în eviden?? ceea urmeaz?
s? faci. Dar ce-?i dore?ti tu cu adev?rat s? faci? 

KHJ : Bineîn?eles s? fac actorie ?i s? cânt. De asemenea, vreau s? merg cu bicicleta ?i
c?l?toresc în toat? lumea, s? intru la concursul de triatlon, ?i s? ob?in un certificat (diplom?)
pentru naviga?ie (sport nautic). Când voi fi mai în vârst?, vreau s?-mi deschid un magazin de
scuba în Jeju –do ?i asta nu pentru bani ci doar ca un hobby. R : Nu po?i s? faci
întotdeauna ceea ce vrei s? faci. Spune-mi ce faci ca s? scapi de stres atunci când sim?i
c? acesta î?i d? târcoale? KHJ : Fac ce vreau s? fac cu excep?ia lucrurilor pe care nu le pot
face. 
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R : Cumva ie?irea la întâlnire cu o fat? este inclus? printre lucrurile pe care dore?ti s? le
faci? KHJ : Ie?irea la întâlnire cu o fat?... nu este primordial? în momentul de fa??. Momentan
nu am pe cineva de care s?-mi place atât de mult. Îmi place ca persoana respectiv? s?
vorbeasc? frumos dar în acela?i timp îmi place ca nu întotdeauna s? vorbeasc? serios. ?tii la
ce m? refer, o persoan? al?turi de care î?i face pl?cere sa fii tot timpul. 
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R : E?ti cunoscut ca fiind cel care "d? totul", atunci când se întâlne?te cu o fat?. Dac? ai
începe s? te întâlne?ti cu cineva, e?ti preg?tit s? faci asta? KHJ : Da. Ar trebui s? "dau totul"
dac?-mi place o persoan?, cum a? putea s? nu fac asta? 
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R : Dar atunci, te va durea mai tare atunci când vei rupe rela?ia. KHJ : Va trebui s? te
împaci cu ideea ?i s? încerci s? dep??e?ti situa?ia. Dac? te gânde?ti ba la una, ba la alta,
atunci te vei trezi cu o durere de cap. Eu sunt mai mult pe principiul "hai s? facem ast?zi ceea
ce este de f?cut ast?zi ?i ce trebuie f?cut mâine, s? facem mâine". Sun? un pic ciudat c? spun
asta, dar s-ar putea ca mâine s? nu mai fiu aici datorit? vreunui eveniment nefericit. Deci
bucur?-te cât po?i de mult de aceast? zi. 
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Se pare c? motto-ul t?u este în continuare " Ai o singur? via??". KHJ : Da. Tr?ie?ti doar
o singur? dat?. Nu vreau s?-mi tr?iesc via?a f?cându-mi griji peste m?sur?. Vreau s?
m? bucur de via?? ?i s? fac atunci când am 20 de ani, lucruri pe care le faci la 20 de
ani ?i s? fac atunci când am 30 de ani, lucruri pe care le faci când ai 30 de ani. S?
presupunem c? lucrezi zi ?i noapte, pân? în preajma vârstei de 40-50 de ani pentru a
economisi bani. Iar apoi la 50 de ani spui : "Acum, c? am economisit suficient, ar trebui s? m?
apuc s? joc fotbal ", îns? acest lucru nu mai poate fi posibil. R: R?spunsurile tale la
întreb?ri au fost scurte, îns? devin din ce în ce mai amuzante. Cu toate acestea con?in
filozofie în ele. KHJ : Cred c? este din cauz? c? am un temperament rapid. Este ceea ce am
decis s? fac, atunci care ar fi rostul s? fiu bosumflat sau sup?rat? Ne vom enerva reciproc. Din
moment ce tot facem acest interviu ar trebuie s? fie rapid ?i s? aib? ?i bun? dispozi?ie. 
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R: Este dificil s? faci a?a ?i cu dramele. KHJ : Aici, trebuie r?bdare. Nu este ceva pe care
po?i s?-l faci dup? cum te taie capul. Îns? toate lucrurile care ?in de mine le fac repede ?i
într-un mod distractiv. R : Se pare c? e un mod distractiv de a tr?i. KHJ : Vor fi mai multe
lucruri distractive dup? interviu. 

R : Serios? Am auzit c? dup? acest interviu, vei avea filmare cu Young- wal. Haha KHJ : Va fi
distractiv la filmare. Bine … hai s? facem o în?elegere! Ai putea s? îmi pui ultimele trei
întreb?ri? R : Atunci, a? vrea s? fac ?i eu o în?elegere cu tine. S?-?i pui singur întreb?ri ?i
s? r?spunzi. KHJ : A? vrea s? vorbesc despre planurile mele dup? ce voi termina Age of
Feeling, am de gând s? fac o dram? ?i un film, în aceast? ordine. Apoi voi pleca
(toat? lumea a izbucnit în râs). Iar ce voi spune atunci va fi ... continu? s? mergi mai departe. 
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Care ar fi a doua întrebare? KHJ : Este vorba despre ?elul meu. Am o provocare pentru
mine însumi ?i anume s? fac un film. Unul în care nu trebuie neap?rat s? am rolul
principal, ?tii, genurile de rol care nu se potrivesc cu personalitatea sau caracterul t?u,
adic? un personaj greu. Chiar dac? este vorba de un rol mic a? vrea s? apar într-un thriller
în rolul unui psihopat. Un ?el mai obiectiv ar fi acela de a face un rol al unui personaj care
este bogat, iar în felul ?sta vom filma drama la c?ldur? sau îmbr?cat bine, spre deosebire
de Age of Feeling unde personajul se confrunt? cu probleme financiare a?a c? ?i fizic am avut
momente grele (Toat? lumea izbucne?te în râs înc? o dat?). Mi-a fost foarte frig zilele astea. 

R : A treia întrebare? KHJ : Da ... mai am un ?el. Vreau s? particip la triatlonul organizat în
luna iulie 2014 (vorbea în timp ce se uita la managerul lui) cu fratele mai mic al managerului
meu. Haha.Este ceva ce vreau s? fac m?car o dat? în via??. Cu ceva timp în urm?, am v?zut
un videoclip despre un tat? care a încerca s?-i îndeplineasc? visul fiului s?u, a?a c? a preg?tit
un echipament special ?i au terminat triatlonul împreun?. Dup? ce am vazut materialul
respectiv mi-am spus c? ar trebui s? m? dep??esc pe mine însumi. Chiar a fost emo?ionant ce
am v?zut, ar trebui s? vede?i ?i voi acel material. 
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R : Da. Sigur o vom face. Bine ... voi încheia cu o ultim? întrebare. Când va fi Age of Feeling
(Vârsta Sentimentelor) pentru Kim Hyun Joong cel care a debutat în urm? cu 10 ani? KHJ :
Hmm. Nu aici, nu acum înc?. Am spus odat? într-un interviu c? atunci când voi face 10
ani de la debutul meu, la aniversarea de 10 ani, voi face un concert gratuit pentru fanii
mei. ?i vreau s?-mi ?in promisiunea. Îns? vorbind foarte realist, va trebuie s? fie un loc
mai mic, nu-i a?a? S?-l facem pe Insula plutitoare de pe Râul Han. P?rea s? fie un loc
disponibil. Haha ! 
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R : Auto - interviul s-a încheiat cu triatlonul. Triatlonul despre care vorbea Kim Hyun Joong
era un lucru nefamiliar mie a?a cum au spus ?i fanii lui din str?in?tate "Ji - hoo sunbae
danseaz?". Dac? stau bine ?i m? gândesc, Kim Hyun Joong arat? în mod constant
publicului ce poate îns? este posibil ca publicul s? vad? doar ceea ce vrea el s? vad?. Au
trecut 9 ani de la debutul s?u ?i Kim Hyun Joong merge înainte spre " Age of Feeling",
pas cu pas. Surse: m.cyworld.nate.com, soompi.com, hyun-joong.com
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